
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 5/15 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 18. 3. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: D. Bašnec, C. Filipič, M. Gams, T. Gosar, Z. Jernejc, G. Kramberger, M. Koželj, J. Pungerčar, T. 
Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. 
Falnoga, A. Fekonja, T. Martun, R. Pergarec, G. Tavčar, 

Vabljena sindikalna zaupnika, nečlana IO, B. Črnič in B. Žefran sta svojo odsotnost opravičila. 

  
  

1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 4. 3. 2015 

Pregledali smo zapisnik št. 4/15 z dne 4. 3. 2015, smiselno preštevilčili sklepe in ga potrdili. 

  

2. Tekoče zadeve 

a)       J. Pungerčar je poročal, da sta imela z M. Štraus sestanek pri D. Korbarju, vodji NPS, v petek, 13. 

3. 2015, glede restavracije na Jamovi in Reaktorju. V ponedeljek, 16. 3. 2015, pa sta imela sestanek z 

novimi najemniki obeh institutskih restavracij, gospo R. Smuk, vodjo Lonček kuhaj, d. o. o., v širšem 

obsegu. Na sestanku z g. Smuk so bili tako prisotni J. Pungerčar, T. Martun, J. Jakofčič, P. Strnad Volkar 

in M. Štraus P. 

b)       Ob razkritju Komisije za preprečevanje korupcije, da je ministrica za izobraževanje, znanost in šport 

dr. Stanislava Setnikar Cankar v obdobju desetih letih, poleg plače, prejela zelo visoko izplačilo avtorskih 

honorarjev, tako kot cela vrsta njenih drugih kolegov z več različnih slovenskih univerz, in je seveda razkritje 

vplivalo na njen odstop, so se člani Svizove sindikalne konference visokega šolstva in znanosti ostro 

odzvali. Na pobudo dr. Ane Rotter, sindikalne zaupnice z Nacionalnega inštituta za biologijo, so v javnost 

poslali protestno peticijo, saj se zdi raziskovalcem dodatno služenje denarja v takem obsegu in to le 

nekaterih oseb v visokem šolstvu popolnoma neetično in nesprejemljivo. Zavedamo se sicer uravnilovke, 

neurejenosti, omejevanje nagrajevanja in izplačevanja nagrad zaradi več varčevalnih zakonov in se 

strinjamo, da bi bilo to področje potrebno nujno urediti. V peticiji, ki so jo kolegi poslali v javnost, med 

drugim zahtevajo večji nadzor nad avtorskimi pogodbami, javni seznam prejemnikov (z vsotami) avtorskih 

honorarjev nad določeno vsoto, znižanje odstotka zaposlitve (torej financiranja iz javnih sredstev) za 

prejemnike avtorskih honorarjev, prepoved dvojnega financiranja in njeno dosledno izvajanje. 

Sklep 1: Protestiramo proti ekstremnim in nezasluženim dodatnim zaslužkom le nekaterih posameznikov, 
zato bomo kritično spremljali potek in razprave o nagrajevanju intelektualnega dela v javnem sektorju še 
naprej. 

c)       J. Pungerčar nas je obvestil, da se bosta z I. Zajcem 23. in 24. 3. 2015 udeležila redne letne seje 
GO SVIZ Slovenije v Zrečah. 

č)       J. Pungerčar nas je obvestil, da rok za prijave za direktorja naše ustanove poteče 19. 3. 2015. Izbor 
kandidatov za direktorja bo 31. 3. 2015. Najprej se bodo kandidati predstavili na seji ZS, predlog ZS pa 
bodo obravnavali in nato novega direktorja imenovali na seji UO še istega dne. Počakali bomo na rezultat, 
koliko prijav bo prispelo na razpis, nato se bomo odločili, ali bomo kandidate povabili na javno predstavitev 
ali jim bomo poslali nekaj vprašanj. O tem se bomo odločali naslednji teden, ko vidimo, koliko bo prijav in 
kdo se bo prijavil. 



  

d)       Do 15. 3. 2015 so morali vodje odsekov pripraviti oceno dela za svoje podrejene. Upamo, da je 
večina vodij zaključila ocenjevanje, ki je posamezniku pomembno za napredovanje na delovnem mestu. 

  

3. Priprave na letno skupščino 

Priprave na letno skupščino SVIZ/IJS, ki bo predvidoma 2. aprila ob 14.00, nemoteno potekajo. J. 
Pungerčar je pozval prisotne, naj še enkrat pregledajo predlog novega Statuta SVIZ/IJS, ki ga je pripravil 
in je bil že pregledan s strani SVIZ Slovenije. 

  

4. Kuhinja Lonček kuhaj, d.o.o. 

G. Smuk, vodji Lonček kuhaj, smo na sestanku 9. 3. 2015 predstavili opažanja in pripombe, ki so nam jih 

posredovali predvsem zaposleni na Reaktorju. Vprašanja so se nanašala na solatni bar, čistočo miz, višino 

cene hrane, velikost porcij, objavo cenika, knjigo pritožb in podobno. G. Smuk je vse pripombe zapisala in 

podala nekatere odgovore na vprašanja. Kot prvo nam je nova najemnica povedala, da je restavracija, 

predvsem kuhinja na Reaktorju, v zelo slabem stanju in jo bo Institut v letošnjem letu obnovil in posodobil, 

kar nam je povedal že D. Korbar, vodja NPS. Obnova kuhinje bo potekala v manjšem obsegu, kot bi si jo 

novi najemnik želel, bo pa izvedena tako, da bo delovni prostor kuhinje bolj funkcionalen in se bo lahko v 

njej tudi pripravljala hrana, kar je sedaj nemogoče. Nove najemnike skrbi, ker se menze na Reaktorju 

poslužuje malo ljudi, saj večina hodi v restavracijo na Belinko. Gospa Smuk pravi, da so cene glede na 

kvaliteto hrane, ki jo ponujajo, primerljive z ostalimi »menzami« ali »restavracijami«, pri pripravi hrane ne 

uporabljajo ojačevalcev okusa, kar verjetno mnogi pogrešajo in pravijo, da je hrana milega okusa. Skrbijo, 

da so živila, ki jih uporabljajo pri pripravi hrane, kolikor se le da, pridelana v pristni integrirani domači 

pridelavi, sladice pripravljajo sami. Prebijajo se skozi začetne težave najemnika, zavedajo se problemov in 

jih bodo tudi s pomočjo naših pripomb skušali odpraviti v obojestransko korist. 

  

5. Razno 

a)       M. Gams je ocenil, da so razmere, v katerih se trenutno nahaja financiranje znanosti in raziskav, zelo 
kritične in slabe, saj je denarja iz leta v leto manj, s čemer so se prisotni strinjali. Prav tako je zelo kritično 
ocenil koncept Zakona o visokem šolstvu, ki ga je zavrnil tudi SVIZ Slovenije na vladi. M. Gams meni, da 
je bil stari Zakon o visokem šolstvu boljši kot izhodišča za novi zakon, medtem ko izhodišča te vlade za 
novi Zakon o raziskovalni dejavnosti sploh še niso poznana. Izrazil je zaskrbljenost zaradi ministrice v 
odstopu, (posledično) ravno tako zaradi odstopa sekretarja za znanost, dr. P. Mačka, saj pravi, da znanost 
trenutno nima pravega sogovornika in zagovornika na MIZŠ in vladi. M. Gams se je tudi zahvalil IO 
SVIZ/IJS, ki mu je dalo pisno podporo, da se je njegov odsek lahko prijavil na raziskovalni projekt za 
»Ugotavljanje stresa na delovnem mestu«. 

  

b)       M. Štraus je poročala, da je bilo 5. 3. 2015 na sedežu SVIZ srečanje aktiva mladih članic in članov 
SVIZ iz vse Slovenije, ki ga vodi naš predstavnik B. Črnič. Opozorili so na probleme, s katerimi se srečujejo 
kot mladi zaposleni v vsakdanjem delovnem okolju, ter na nejasnosti zakonodaje in njene anomalije. 
Predlagali so rešitve, za katere pričakujejo, da se bo o njih razpravljalo in upajo, da bodo v bližnji prihodnosti 
naletele na pozitiven odziv. 

  

  

  

 

 



Seja je bila končana ob 16.15, vodila jo je T. Ručigaj.                 Zapisnik je pripravila Metka 
Štraus                     
                                                                                                 Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 31. 3. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
                        - članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
  
 


